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SLOVENSKO: Budeme si klást tuto otázku, neboť všechno to, co jsme dosud

znali, se buď ukáže jako dezinformace, nebo se rozsype jako nepotřebné a

škodlivé. Je to přitom globální jev, a proto nadávat na slovenské politiky

kvůli tomu, že globální finanční a politický systém se sype, je jako nadávat na

nebe, že je modré. Ale tvrdit, že jsou v tom nevinně je také nesmysl, protože

současná vláda dělá leccos, jen se nestará o stát a zemi, neboť je složena ze

zahraničních agentů, hlupáků a neschopných trpáků.

Proč je nadávání nesmysl?

Protože jsou v jistém smyslu naším odrazem. Momentálně sice dost pokřiveným odrazem,

ale přece jen odrazem. Jde totiž o to, že každý národ má takovou vládu, jakou si zaslouží

na základě vlastní reálné morálky a chápání. Což znamená, že je jedno jaké máte řeči, vaše

jednání je směrodatné ai proto jsem v minulosti říkal, že duchovno by mělo být praktické

a vyvěrat z praxe resp. být v souladu s praxí, neboť vše, co děláme, má duchovní rozměr. A

toto je důvod, proč okultní kruhy útočí na morálku společnosti a dělají všechno proto, aby

lidé nevěděli na čem vlastně jsou. Však si stačí vzpomenout na slovenské prezidentské

volby v 2019, kde jsme si zvolili prázdnou mediální bublinu, ze které se vyklubala

"povedená" aktivistka (která získala i přezdívku houfnice), místo diplomata nebo soudce,
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či na parlamentní volby 2020, kde mnozí volili daňového podvodníka jen proto, aby byla

legrace, nebo aby zde udělal pořádek, a nyní nejen na veřejnosti, ale ani před sebou

samým si nechtějí přiznat, že ho volili a naletěli podvodníkům a lhářům. Protože média

nám minimálně od roku 2016 tvrdila, že Fico a Směr-SD jsou totálně zkorumpovaní

zločinci a nejhorší věc, která se mohla Slovensku přihodit. Jenže praxe potvrzuje, že

média lhala a vláda liberál-fašistické čvargy je nejhorší věc, která se nám, jak státu mohla

přihodit. Přitom však, kdyby naše mravnost byla tak dobrá, jak si myslíme, tak bychom

tyto podrazy a manipulace odhalili raz dva, resp. nebyly by účinné (však si vzpomeňte na

předvolební kampaň „povedené“ aktivistky, nebo na závěrečnou část Matelkovy

předvolební kampaně). ale ani před sebou samým si nechtějí přiznat, že ho volili a naletěli

podvodníkům a lhářům. Protože média nám minimálně od roku 2016 tvrdila, že Fico a

Směr-SD jsou totálně zkorumpovaní zločinci a nejhorší věc, která se mohla Slovensku

přihodit. Jenže praxe potvrzuje, že média lhala a vláda liberál-fašistické čvargy je nejhorší

věc, která se nám, jak státu mohla přihodit. Přitom však, kdyby naše mravnost byla tak

dobrá, jak si myslíme, tak bychom tyto podrazy a manipulace odhalili raz dva, resp.

nebyly by účinné (však si vzpomeňte na předvolební kampaň „povedené“ aktivistky, nebo

na závěrečnou část Matelkovy předvolební kampaně). ale ani před sebou samým si

nechtějí přiznat, že ho volili a naletěli podvodníkům a lhářům. Protože média nám

minimálně od roku 2016 tvrdila, že Fico a Směr-SD jsou totálně zkorumpovaní zločinci a

nejhorší věc, která se mohla Slovensku přihodit. Jenže praxe potvrzuje, že média lhala a

vláda liberál-fašistické čvargy je nejhorší věc, která se nám, jak státu mohla přihodit.

Přitom však, kdyby naše mravnost byla tak dobrá, jak si myslíme, tak bychom tyto

podrazy a manipulace odhalili raz dva, resp. nebyly by účinné (však si vzpomeňte na

předvolební kampaň „povedené“ aktivistky, nebo na závěrečnou část Matelkovy

předvolební kampaně). která se mohla Slovensku přihodit. Jenže praxe potvrzuje, že

média lhala a vláda liberál-fašistické čvargy je nejhorší věc, která se nám, jak státu mohla

přihodit. Přitom však, kdyby naše mravnost byla tak dobrá, jak si myslíme, tak bychom

tyto podrazy a manipulace odhalili raz dva, resp. nebyly by účinné (však si vzpomeňte na

předvolební kampaň „povedené“ aktivistky, nebo na závěrečnou část Matelkovy

předvolební kampaně). která se mohla Slovensku přihodit. Jenže praxe potvrzuje, že

média lhala a vláda liberál-fašistické čvargy je nejhorší věc, která se nám, jak státu mohla

přihodit. Přitom však, kdyby naše mravnost byla tak dobrá, jak si myslíme, tak bychom

tyto podrazy a manipulace odhalili raz dva, resp. nebyly by účinné (však si vzpomeňte na

předvolební kampaň „povedené“ aktivistky, nebo na závěrečnou část Matelkovy

předvolební kampaně).

Jak z toho ven?

Nezbývá nám nic jiného,   než konfrontovat naši pokřivenou mravnost na úrovni

jednotlivců a prozkoumat věci z jiné perspektivy, neboť chápání toho, co je dobré a co je

špatné, bylo neskutečným způsobem pokřivené. Stačí si vzpomenout na ty „dobré

křesťany“ co chodí do kostela, na mše, dělají zpovědi, modlí se, ale jsou pokrytci, mají v

srdci jed a smilní se jen proto, že si myslí, že jim to přejde, vždyť chodí do kostelu a pan

farář jim to řekl.
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Proč se zabývám duchovními záležitostmi?

Nuže důvod je prostý, pokud si neuděláme pořádek s vlastní mravností, tak je zde dost

velká šance (hraničící s jistotou), že ty lekce, které jsme nezvládli, si budeme muset

zopakovat někdy jindy a v mnohem intenzivnější podobě. Naštěstí žijeme v dobách

apokalypsy (vyjevení pravdy – pro koho je pravda koncem?), a proto pátrat po pravdě už

nebude třeba, spíše pro mnohé bude problémem to, že se na nich bude pravda valit ze

všech stran a nebudou se moci před ní skrýt .

A co to bude znamenat pro Slováky na ulici?

Hodně, velmi mnoho, neboť budeme moci konečně řešit skutečné převážně existenční

otázky, které média jaksi odmítají otevírat a budeme moci dát si do pořádku stát. Toto ale

nebude žádná procházka růžovým sadem, neboť budeme muset přebudovat vlastní stát

prakticky od základů tak, aby se současná situace nemohla opakovat. A nebude to ani

záležitost jednoho-dvou let, ale spíše 5 až 8 let v podmínkách, kde všichni jsou na všechno

sami.
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